

Bestyrelsesmøde i DanskHåndbold Nord

Dato: 17. september 2025

Tidspunkt: 17.30 – 21.00

Sted: Hotel Amerika

Deltagere: Morten Eliassen, Peter Jensen, Lars Ole Skjønning, Anja Thomadsen, Simon Saugstrup, Peter Schumacher, Jesper Pallisgaard, Allan Enevoldsen og Jørn Thomsen

Allan Enevoldsen deltager via Teams

Gæst: Torsten Laen

Afbud:

Referent: Jørn Thomsen

Referat

0) Torstens corner (18.10-18.30)

D

Beslutning

Torsten har her i starten 5 fokusområder:

- 1) Har været rundt på besøg i administrationerne og i de politiske udvalg**
- 2) Ny forretningsstrategi**
- 3) Bestyrelsesarbejdet**
- 4) Internationalt arbejde**
- 5) "Kransekagefigur"**

1) Godkendelse af dagsorden (18.30-18.35)
(Bilag 1)

B

Indstilling:

Dagsordenen godkendes

Beslutning

Godkendt

- 2) Underskrift af referater (18.35-18.40)
(Bilag 2c, 2d og 2e)

B

Indstilling:
Referater underskrives

Beslutning
Godkendt

- 3) Lukkede punkter (18.40-19.10)
(bilag 3a, 4a)

- 4) Indstilling og behandling heraf (19.10-19.40)
(Fra administration, udvalg, formand og øvrige bestyrelsesmedlemmer)
(Bilag 4a, 4c)

- a) Konstituering af ny næstformand
- b) Planlægning af 1 – 2 foreningsmøder hvor man skal drøfte anvendelse af vores likviditet, som vi lovede på vores sidste repræsentantskabsmøde
- c) Planlægning af næste års repræsentantskabsmøde
- d) Planlægning af temadag den 22. november 2025
 - Udvalgenes årshjul og arbejdsbeskrivelse/arbejdsfordeling
- e) Godkendelse af retningslinjer for bestyrelses- og udvalgsmedlemmers kørsel
- f) Der skal vælges en Beach ansvarlig i bestyrelsen
 - Der er møde i det nationale Beach udvalg den 22. september 2025 kl. 18-21 i Kolding

Indstilling:

- a) Bestyrelsen skal konstituere en ny næstformand frem til næste repræsentantskabsmøde
- b) Til drøftelse
- c) Til drøftelse
- d) Til drøftelse
- e) Det indstilles at retningslinjer for bestyrelses- og udvalgsmedlemmers kørsel godkendes
- f) Bestyrelsen skal have valgt en ny Beach ansvarlig

Beslutning

- a) Bestyrelsen har besluttet at konstituere Allan Enevoldsen som næstformand frem til næste repræsentantskabsmøde**
- b) Peter J., Allan og Jørn står for planlægningen. Der planlægges 3 møder fordelt i regionen. Det første møde afholdes i efteråret.**
- c) Drøftet / punktet dagsordenssættes på de kommende bestyrelsesmøder frem mod repræsentantskabsmødet i april 2026**
- d) Drøftet / Medarbejdere og udvalg inviteres med i forhold til udarbejdelse af årshjul arbejdsbeskrivelse og arbejdsfordeling**
- e) Godkendt med enkelte rettelser. De 6 udvalgsformænd tager en drøftelse med deres udvalg. Peter J., Allan og Jørn snakker sammen og laver de drøftede tilretninger.**
- f) Allan er valgt som ny Beach ansvarlig. Anja deltager i mødet den 22. september 2025 da Allan er forhindret**

- 5) Økonomi (19.40-20.10)
(Bilag 5a1, 5a2, 5a3, 5a4)

D/B

- a) Orientering og gennemgang af Q2

Indstilling:

Det indstilles at orienteringen tages til efterretning

Beslutning

a) Godkendt

- 6) Orientering fra Regionschefen (20.10-20.20) ○
(Bilag 6b)

- a) Status fra kontoret
- b) Rekruttering og fastholdelse af dommere
- c) Status vedr. Beach 2025
- d) Status vedr. sommerhåndbold 2025
- e) Nyt kortbane koncept i sæson 25/26 for de foreninger der selv ønsker at dømme
 - grønne fløjter
 - grønne trøjer
 - banner
 - roll up
 - speak der kan afspilles i hallerne
 - tekst til infoskærme
 - skrivelse til modstanderhold

Indstilling:

Det indstilles til at orienteringen fra regionschefen tages til efterretning

Beslutning

Godkendt

- 7) Orientering fra formanden (20.20-20.40) ○
(Bilag 7a)

- a) Orientering, Feed Back / Refleksion fra Besøg hos Tolstrup/Stenum IF's Jubilæumsarrangement

Indstilling:

Det indstilles at orienteringen fra formanden godkendes

Beslutning

Godkendt

- 8) Orientering fra næstformanden (00)

a)

Indstilling:

Det indstilles at punktet udgår

Beslutning

Godkendt

9) Orientering om arbejdet i DanskHåndbold og nationale udvalg (20.40-21.00)

a. Turneringsudvalg (senior)

i. Status ☐

b. Dommerudvalg

i. Status ☐

c. Talentudvalg

i. Status ☐

d. Børneudvalg

i. Status ☐

e. Ungeudvalg

i. Status ☐

f. Uddannelsesudvalg

i. Status ☐

Indstilling:

a) Der har været afholdt seedningsmøder sammen med Syd og Midt.

Resultaterne er blevet således at U19 Drenge bliver en Liga på 14 hold

U19 Piger bliver en Liga på 11 hold

U17 D + P bliver en 1 div før ombrydning på 3 puljer á 6 hold

Det var kun U 17 som var ude at spille i begge weekender

U15 D + P er en regionsrække med 9 hold

De sociale medier har fyldt meget med en masse forskellige holdninger også fra lokale personer i Nord område.

Info fra nationale TU

Regionscheferne fra Midt og Syd deltager i TU's møder fremadrettet.

2 indstillinger er blevet stemt hjem til ny behandling

Dispensation på kortbane fra 3 til 2. – Skal have spørgsmålet ind i BU og UU

Liga og 1 div spillere ikke kan spille ned under at skulle spilles fri.

Den nye struktur på forturneringer som blev vedtaget sidste år.

Tilbage meldingerne fra ADM er et noget bedre forløb og ikke den samme presset situation som sidste år.

Der er en fremgang på de aktuelle holdtilmeldingerne på 60 hold i forhold til samme tidspunkt (Fremgang på 5%). Vi har i alt 1480 hold.

b) OB møder, dommertøj, nyhedsbreve, udviklermøde, omkostning gruppe

c) Regionstræningen startede i mandags. Der er møde i det nationale udvalg i næste uge. Jesper er i dialog med administrationen og vil efter det nationale møde, mødes med Lisbeth og Cecilie.

d) Fra det nationale har der været et online møde d. 4/8, her skulle vi fra hver region indsende et årshjul og fortælle kort om vores arbejdsområder i 2025/26 ligeledes blev vi præsenteret for årshjulet fra det nationale.

Vi fik også en lille præsentation hvad der er i støbeskeen "koncept Trille og Trolde til børnestævne" så alt i alt et godt møde.

Fra det regionale havde vi møde d. 13/8 hvor vi fik kørt vores nye medlemmer i udvalget velkommen og fik præsenteret lidt om hvad det indebærer af arbejde i udvalget. Fik taget billeder og snakket om tøjbestilling osv.

Her i september er vi i gang med at afholde opstartsmøder til den kommende sæson det ser således ud:

8/9 Assentoft her var vi ca. 16 tilmeldt fordelt ud på 6 klubber, det var et dejligt møde og generelt skönt at møde klubberne fysisk, vores nye konsulent havde vi inviteret med så hun kunne hilse på klubberne i sit område.

9/9 Midtmors Sport desværre aflyst på grund af for lidt tilmeldte, det er et område vi nok skal til at have som Focus område for børn da vi tit må aflyse i dette område.

16/9 Flauenskjold her går det godt med tilmeldinger.

Ellers er vi godt på plads med vores børnestævner og Trille Trolde event til sæsonen 25/26

Og vi arbejder videre med at indføre Vild med håndbold til U9 og U11 og et natstævne til U13 sammen med UU og TU.

e) Orientering fra Ungeudvalget:

- U23 stævne (10. oktober i Støvring – hallen er booket fra 17:30-22:30). I samarbejde med TU
- Natstævner (U13 i Løgstør d. 24/10-25 & U15 Hjørring d. 14/11-25). U13 er samarbejde med TU og BU. U15 samarbejde med TU

- Ungtema-aften (Vestbjerg d. 28/10-25 & Viborg d. 12/11-25). I samarbejde med UU
- Andreas og Lisbeth laver samlet katalog omkring aktiviteter som kan sendes ud snarest.

f) TRU kurserne er ved at blive lavet om, Simon er via det nationale udvalg valgt som politiker til opgaven. Der arbejdes på et fællesmøde med Midt. Det er lidt svært at finde en dato.

Det indstilles til at orienteringen fra udvalgene tages til efterretning.

Beslutning

Godkendt

- 10) Opfølgning/status på projektaktiviteter (21.00-21.15)
(Bilag 10a1, 10a2, 10a3)

- a) Kamptilbud O

Indstilling:

Det indstilles til at orienteringen om kamptilbud tages til efterretning

Beslutning

Godkendt

- 11) Eventuelt (21.15-21.20) D
(Bilag 11a)

- a) Bestyrelsesudflugt

Indstilling:

- a) Dato og rammer for afholdelse af bestyrelsesudflugt skal aftales

Beslutning

På temadagen den 22. november 2025 fastsætter vi en dato i det nye år

Mødet sluttede kl. 21.00

Lars Ole Skjønning

Jesper Pallisgaard

Anja Thomadsen

Morten Eliassen

Peter Jensen

Simon Saugstrup

Peter Schumacher

Allan Enevoldsen